



تفاصيل شخصية:

الاسم: نادية جابر عفيفي

تاريخ الميلاد: ١٩٨٦/١٠/١

الجنسية: مصرية

الجامعة: جامعة الاسكندرية ،كلية الآداب،قسم الجغرافيا.

محل الإقامة الحالي: مدينة شرم الشيخ ،محافظة جنوب سيناء، مصر.

المؤهلات التعليمية:

- ليسانس الآداب قسم الجغرافية ،بتقدير جيد مرتفع، جامعة الاسكندرية ،عام ٢٠٠٧.
- درجة الماجستير فى الجغرافية البشرية (تخصص جغرافية سكان) ،بتقدير ممتاز،نظام الساعات المعتمدة ، كلية الآداب جامعة دمنهور، عام ٢٠١٧.
- درجة الدكتوراة ، فى الجغرافية البشرية (تخصص جغرافية سكان) ،بتقدير ممتاز ،قسم الجغرافية ،جامعة طنطا ،عام ٢٠٢١.

الأبحاث العلمية:

- بحث بعنوان "مشكلات سكان شبه جزيرة سيناء"،المجلة العلمية بكلية الآداب،جامعة طنطا،العدد ٤٣،إبريل ٢٠٢١.
- بحث بعنوان سكان محافظة كفر الشيخ "دراسة ديموجرافية" ،مجلة الدراسات الأدبية والانسانية ،جامعة كفر الشيخ ،٢٠١٦.
- بحث بعنوان حديقة دسوق "دراسة فى جغرافية الترويح" ، مجلة الانسانيات بكلية الآداب ،جامعة دمنهور، عام ٢٠١٤.

الخبرات العملية:

- العمل الحالي مدرس الجغرافيا البشرية بمعهد الدراسات الأدبية بأكاديمية كينج مريوط(المعاهد العليا بكينغ مريوط)، ٢٠٢٢.
- العمل لمدة سنتان بمدرسة شرم كولدج الدولية للغات ،بمحافظة جنوب سيناء(خلال الفترة سبتمبر ٢٠١٧ إلى يوليو ٢٠١٩).
- العمل لمدة سنتان بمدرسة كفرالشيخ الدولية للغات ،بمحافظة كفرالشيخ(خلال الفترة سبتمبر ٢٠١٥ إلى يوليو ٢٠١٧).
- العمل لمدة أربع سنوات بمدرسة الابراهيمية الاعدادية الخاصة بدسوق، محافظة كفرالشيخ ،خلال الفترة(أغسطس ٢٠١١ إلى يوليو ٢٠١٥).
- العمل لمدة ثلاث سنوات بمدرسة المحمودية الاعدادية ،بمدينة المحمودية ، دمنهور، محافظة البحيرة(خلال الفترة من أغسطس ٢٠٠٨ إلى يوليو ٢٠١١).

الدورات التدريبية :

- اختبار اللغة الإنجليزية كلغة أجنبية (TOEFL ITP).
- رخصة قيادة الكمبيوتر الدولية (ICDL).
- دورة الأساليب الإحصائية للعلوم الاجتماعية (SPSS).
- دورة تدريبية مكتملة على أخلاقيات البحث.
- دورة تدريبية مكتملة عن طرق البحث.
- دورات مكثفة باللغة العربية.
- دورة مكثفة للعرض الفعال .
- دورة مكثفة للاتصال الفعال.
- دورة فوتوشوب .
- دورة مكثفة للغة الإنجليزية.
- دورة مكثفة للحاسب الآلى.

اللغة:

♣ اللغة العربية (اللغة الأم)

♣ الإنجليزية (جيد)

♣ الفرنسية (مقبول)

المهارات :

- إنشاء البحوث الكمية والإحصائية.
- دمج مهارات التفكير.
- إدارة الأولويات .
- تطوير وتحسين مهارات الاتصال لأعضاء هيئة التدريس في الجامعات .
- مهارات التواصل الحضاري .
- أخلاقيات البحث .
- مهارات النشر العلمي و الخطابة ، والتأثير .

التوصيات والمراجع :

- أ.د/ علاء سيد محمود عبد الله ، أستاذ الجغرافية البشرية ورئيس قسم الجغرافية جامعة طنطا. ت: ٠١٠٩٩٩٩٢٦٨٣ ،
البريد الإلكتروني: alaa.abdallah@art.tanta.edu.eg .
- د/ وائل عبد الله ابراهيم سالم ، أستاذ الجغرافيا البشرية- كلية الآداب - جامعة المنصورة، ت: ٠١٠٩١١١٩٠٨٢ ،
البريد الإلكتروني wael99@mans.edu.eg .
- أ.د عبد العظيم أحمد عبد العظيم ، أستاذ الجغرافية البشرية و رئيس قسم الجغرافيا بكلية الآداب جامعة دمنهور ، ت :
٠١٢٢١٨٤١٦١٠ ، البريد الإلكتروني azeem.355@gmail.com .

Phone: +٢ ٠١٠٩٧٣٠٥٥٧٦

+٢ ٠١٢٢٣٠٩٠٣٠٣

E-mail:nadiagaber٨٦@gmail.com



Curriculum vitae of Member of the university's teaching staff

Personal Details:

- Name; nadia gaber afify
- Date of birth: ١/١٠/١٩٨٦
- Nationality: Egyptian
- University: Alexandria University, Faculty of Arts, geographical Department.
- Stay Place formely: kafr el sheikh -Egypt

- Stay Place currently: Sharm el sheikh -Egypt

OBJECTIVE:

I am a believer that Teaching profession apostles and other professions factory for otherwise there would have been A generation of conscious and informed geographers all these owe beholden to the teaching profession and in what got him from success. So the real teacher is aimed at education before teaching, the love of the profession is the main engine for I joined this school, not salary, and i prefer to enjoy the professions even excelled.

EDUCATION:

- Bachelor of Arts Department of Geography, with a good grade, Alexandria University (٢٠٠٧).
- Master's degree in Arts Department of Geography, with excellent grade Alexandria University Certified Hours System (٢٠١٧).
- doctorate degree PhD in Arts Department of Geography, with excellent grade Tanta University (٢٠٢١).

Research and scientific activities:

- Research about "Desouq Park A study in the geography of recreation"- Journal of Humanities faculty of arts -Damnhour university –Egypt -٢٠١٤
- Research about "Population of Kafr El - Sheikh geographical study "journal of literary studies and humanities-faculty of arts – kafr el sheikh university –Egypt -٢٠١٦ .
- Research about "Residence Problems of south sina "Scientific journal of -faculty of arts –tanta university –Egypt -٢٠٢١

WORK EXPERIENCE:

- The current work is a member of the university's teaching staff at the Institute of Literary Studies, King Mariout Academy (King Mariout Higher Institutes), ٢٠٢٢.
- Worked for two years at Sharm College International Language School, South Sinai Governorate (during the period September ٢٠١٧ to July ٢٠١٩)
- Worked ٢ years in International Language School, in Kafr el sheikh –Egypt (from September ٢٠١٥ to July ٢٠١٧).
- Worked ٤ years in Al - Ibrahimi Private Preparatory School, in Kafr el sheikh –Egypt,(from August ٢٠١١ to July ٢٠١٥).
- Worked ٣ years in Mahmudiya Preparatory School, in Damanhour,Egypt,(from August ٢٠٠٨ to July ٢٠١١).

TRAINING COURSES:

- Test of English as a foreign language (**TOEFL ITP**)
- International computer driving licence (**ICDL**)
- Statistical package for the social sciences(**SPSS**)
- Completed training course on Research Ethics
- Completed training course on Research Methods
- Intensive courses in Arabic
- Effective presentation course
- Effective connection course
- Photoshop course
- Intensive courses in computer.
- Intensive courses in English language .

LANGUAGE:

- Arabic (as Mother tongue)
- English (good)
- French (acceptable)

SKILLS:

- Quantitative Research and Statistics
- Integrate thinking skills
- Priority management
- Developing and improving communication skills for faculty members in universities
- Civilizational communication skills
- Electronic library
- Research ethics
- Scientific Publishing Skills.
- Public speaking, casting and influence
- Integrate thinking skills

Recommendations and references:

- Prof. Dr. Alaa Sayed Mahmoud Abdullah, Professor of Human Geogra and Head of the Department of Geography, Tanta University.T: .١٠٩٩٩٩٢٦٨٣ ,E-mail: alaa.abdallah@art.tanta.edu.eg.
- Prof. Dr. Wael Abdullah Ibrahim Salem , Professor of Human Geography and Head of the Department of Geography, Mansoura University.T: .١٠٩١١١٩٠٨٢, E-mail: wael99@mans.edu.eg.
- Prof. Dr. Abd El Azem Ahmed Abd El Azem, Professor of Human Geography and Head of the Department of Geography, Tanta University.T: .١٢٢١٨٤١٦١٠ ,E-mail: azeem.٣٥٥@gmail.com .

Phone: +٢ .١.٩٧٣.٥٥٧٦

+٢ .١٢٢٣.٩.٣.٣

E-mail:nadiagaber^{٨٦}@gmail.com